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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan készül fel a kormány a választási csalások 
ellen? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az utóbbi időszakban számos olyan esetre derült fény, melyek kapcsán egyértelműen kimondható,
hogy voksturizmusról és választási csalásról, esetleg annak előkészületéről van szó. Engedje meg,
hogy ismertessek ezekből néhányat.

Köztudomású,  hogy az ukrán  határ  melletti  településeken a  többszörösére nőtt  a  lakosságszám,
ezzel  összefüggésben  pedig  érdekes  módon  a  kormánypárt  támogatása  is.  Vannak  lakások,
ingatlanok, ahová egyértelműen visszaélésszerűen, akár több tucat ember is bejelentkezett, ez pedig
a hatóságoknak is fel kellett, hogy tűnjön. A voksturizmusban ráadásul több fideszes polgármester is
érintett. A Partizán 2019-ben készített riportot Tiszabecsen és Záhonyban, ahol helyiek meséltek
nyíltan  arról,  hogy  csak  ezen  a  két  településen  egyenként  több  száz  kettős  állampolgársággal
rendelkező, de életvitelszerűen nem a településen élő szavazó került be a választási névjegyzékbe az
abban az évben megtartott önkormányzati választás előtt. De a legékesebb példa talán Kispaládé.
Mint ismert, Kispalád volt polgármesterét nemrégiben ítélték el közokirat-hamisítás és költségvetési
csalás miatt,  jelenleg pedig az ő fia tölti be a polgármesteri tisztséget - aki 2017-ben a Magyar
Nemzetnek azt nyilatkozta, hogy az ő lakcímükre 28-30 ember van bejelentve, főleg rokonok, akik
szavaztak a korábbi önkormányzati és országgyűlési választásokon is.

Polt Péter sajnos a feljelentésemre és az írásbeli kérdésemre adott válaszában jelezte, hogy nem
tárják fel ezeket az ügyeket, így nem indult büntetőeljárás sem Magyar Barnabás kispaládi, sem
Lőrincz Gusztáv tiszabecsi, sem pedig Herka István beregsurányi polgármester ellen.

Kérem Miniszter  Urat,  tájékoztasson arról,  mit  tesz  a  kormány annak érdekében,  hogy hasonló



 
választási  csalások  ne  ismétlődjenek  meg  a  jövő  évi  választások  során?  Mit  tesznek  annak
érdekében, hogy 1-1 lakcímre ne történhessen tömeges, nyilvánvalóan hamis bejelentkezés?

Várom válaszát!
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